

# Styrelsemöte Stämningssgårdens IK

## 2020:8

---

Tid: 19 augusti 2020 kl. 18:30 – 20:00, Plats: Sjungande dalens IP

*Närvarande:* Monica Windling, Fredrik Degerman, Andreas Karlsson, Camilla Nordin och Emma Rönnblom Pärson

*Frånvarande:* Frank Larsgård, Stina Lundström, Björn Kärnebro, Johan Granstrand och Olof Wallström

### 1. Mötets öppnande

Vice ordförande öppnar mötet.

### 2. Närvarande

Enl. ovan

### 3. Val av justerare

Fredrik Degerman valdes till justerare.

### 4. Godkännande av dagordning

Ok.

### 5. Obligatoriska mötesfrågor

- a. Ekonomi - Ett kompensationsstöd på 5000 kr för konsekvenser till följd av Corona har beviljats från Riksidrottsförbundet.

Frågor har, inför uppstart efter sommaruppehåll, kommit från föreningens lag om hur de ska hantera domararvoden under höstsäsongen. **Beslut** fattas att föreningen står för denna kostnad även under hösten.

- b. Material - Webshopen är nu till slut öppen. Generellt har föreningen haft relativt många materialinköp i år då vi kompletterat med en hel del bollar och matchtröjor. Det har dock endast beställts ett fåtal ledardressar.

- c. VFF

Information - Nya riktlinjer har kommunicerats där det nu tillåts publik upp till 50 personer på matcher.

Samarbetsfrågan mellan Medle, Myckle och SIK. Vi behöver stämma av hur samarbeten fungerat och samla in synpunkter från ledarna innan nästa utvärderingsmöte ska hållas i slutet av augusti. Emma och Frank ansvarar för detta.

Ett inspel till utvärderingen bör vara hur närvarorapportering fungerat. Respektive förening måste rapportera var för sig för att LOK-stödet ska komma rätt. Det har visat sig blivit strul med detta under vårsäsongen för F10.

Utvecklingstillfällen för tränare har hållits i början av augusti med Sven Schampi från VFF. Vid tillfället i Medle för 9v9 och 11v11 deltog ingen ledare från Stämningssgården. Vid tillfället anordnat av Stämningssgården 5v5 och 7v7 var det totalt 11 deltagare, varav 8 från Stämningssgården.

Mötet reflekterade över att detta är ett bra och enkelt sätt att inspirera ledare i föreningen. Ett bra komplement till TUC som vi hoppas kan bli av fler år.

Mötet diskuterade även att vi bör se över hur många ledare i föreningen som

saknar TUC. Fredrik fick i uppdrag att göra ett utdrag ur Fogis inför höstens ledarträff.

## 6. Senaste mötesprotokoll?

Ok.

Fina skyltar visar nu vägen till Ängsvalla. Tack Monika, bra ordnat!

Kvarstår - Dokument med information om hur man bokar domare. Emma har tittat på det, men föreslår att vi inför nästa säsong pratar med Myckle om att skriva in detta i domarlistan.

Belastningsregistret - Redovisning av utdrag ur registret saknas fortfarande. -se ansvar i tidigare mötesprotokoll.

Allmänna matchregler - I övrigt bör vi kanske sätta upp Allmänna matchregler likt de som finns vid andra anläggningar - kolla med SISU. Frank ansvarar för SISU.

## 7. Mötesfrågor

- a. Policydokument - Uppdaterad policy, samt föreningsdokument har nu färdigställts utifrån förra mötets justeringar. Dokumenten finns i styrelsens Drive, samt utlagt på Laget.se under Föreningsdokument. Ett dokument ("Ledare i Stämmingsgården") missades vid revideringen och kvarstår att titta på vid nästa styrelsemöte. Emma gör utkast och skickar ut inför mötet.
- b. Status lag - Alla lag verkar kommit igång efter sommaruppehållet. Viss osäkerhet råder i MIX-13 där det är lite tunt i ledarstaben. Fredrik pratar ihop med Björn innan ytterligare kontakt tas med ledarna för stöttning från styrelsen.
- c. Årshjulet - Augusti - Idrott online redovisning 25 augusti - Fredrik meddelar att allt är under kontroll. Ledarträff behöver planeras. Styrelsen bedömer att det kommer gå genomföra en fysisk träff i höst. Vi behöver dock boka en större lokal än den vi brukar använda. Förslagsvis Medlefors där vi även bör kunna beställa en enklare middag att bjuda på. Preliminärt datum sätts till 23 september kl 17.30. Fredrik kollar med Medlefors.

## 8. Övriga frågor

- a. Pojkar -11 är sugna på att spela Futsal under vintern och undrar om det är möjligt. Styrelsen är positiv till att fotboll kan erbjudas även vintertid där medverkan i futsalserie är en del i detta. Vi bör då även erbjuda Myckle och Medle att samträna om någon är intresserad.
- b. Extra mål på Alimakplanen? Fler mål finns nu på plats. Kanske kommer de från Lejonström? Om de skulle försvinna igen kan kanske mål från den tidigare planen på Vitberget finnas. Vi avvaktar ytterligare kontakt med kommunen.

## 9. Nästa möte

16 september kl 18.30 i klubblokalen på Sjungande.

## 10. Mötets avslutande

Protokollförare  
Emma Rönnblom Pärson

Justeras  
Fredrik Degerman

.....  
